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ТЕМЕРИН - Заменик премијера и министар унутрашњих послова Ивица Дачић изјавио је
данас на седници Покрајинског савета за безбедност одржаној у Темерину да је
ситуација у Војводини стабилна упркос недавним инцидентима који су се догодили
управо у овом граду.

  

"Ситуација у Војводини је стабилна, очувани су јавни ред и мир и настављена је
тенденција опадања броја инцидената на националној основи, који су сада најмањи од
2004. године", рекао је Дачић новинарима, након скупа у сали Скупштине општине
посвећеном извештају о стању безбедности и раду полиције на територији Војводине у
првих девет месеци ове године.

  

Дачић је истакао да се криминал у Војводини не разликује много од оног у другим
деловима Србије, пошто је у неким сегментима у порасту, а у другим у опадању.

  

"Успели смо да постигнемо значајне резултате у борби против свих облика криминала у
покрајини, у њој је заплењено више од 300 килогама дроге, а куриозитет је што су само у
Војводини откривене преваре на подручју осигурања", казао је министар.

  

Састанак је отворио председник Савета и председник Скупштине Војводине Шандор
Егереши истичући да место где је састанак одржан саље симболичну поруку да у
Војводини нема места међунационалној мржњи и нетолеранцији и да екстремне групе
неће успети да угрозе заједнички живот.

  

(Танјуг)
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